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Protokół Nr 10/2020 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Bezpieczeństwa Publicznego, 

 Drogownictwa, Zdrowia i Spraw Społecznych  

odbytego w dniu 21 października 2020 roku 

 ul. Północna 15 w Myśliborzu 

 

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 13:05, a zakończyło się o godzinie 13:55.         

Posiedzeniu przewodniczył Andrzej Królikowski - Przewodniczący Komisji, a protokołowała 

Dominika Bułgajewska. 

 

Ad. 1 
Na podstawie listy obecności Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski stwierdził 

quorum, niezbędne do podejmowania prawomocnych uchwał (lista obecności stanowi 

załącznik Nr 1 do protokołu). 

 

Podczas posiedzenia nieobecna – Krystyna Wyszyńska 

 

Ad. 2 

Przyjęcie porządku posiedzenia. 

 

Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski 
Przekazał, że porządek posiedzenia dzisiejszej Komisji przedstawia się następująco: 

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Analiza i zapoznanie się z informacjami i sprawozdaniami przygotowanymi na sesję 

Rady Powiatu.  

4. Analiza i zaopiniowanie projektów uchwał przygotowanych na sesję Rady Powiatu. 

5. Sprawy różne. 

6. Zakończenie posiedzenia.  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Za przyjęciem porządku posiedzenia głosowało 4 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt nie 

wstrzymał się od głosu. 

Ad.3  

Analiza i zapoznanie się z informacjami i sprawozdaniami przygotowanymi na sesję 

Rady Powiatu.  

 
3.1 Plan organizacyjny zimowego utrzymania dróg powiatowych na terenie Powiatu 

Myśliborskiego w sezonie zimowym 2020/2021 

 

Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski 
Zapytał, czy są pytania bądź uwagi? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

3.2 Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych na terenie Powiatu 

Myśliborskiego w roku szkolnym 2019/2020.   

 

Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski 

Zapytał, czy są pytania bądź uwagi? 
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Wiceprzewodniczący Komisji – Mirosław Piwowarczyk 
Zapytał, czy Powiat Myśliborski otrzymał subwencję oświatową wyrównawczą ?  

 

Wicestarosta – Alicja Prill 
Odpowiedziała, że jeszcze nie, został wystosowany wniosek do Ministerstwa Edukacji w tej 

sprawie. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Mirosław Piwowarczyk 

Zwrócił uwagę, że kilka miesięcy temu Zarząd Powiatu przeznaczył kwotę 100 000,00 zł na 

remont łaźni w Młodzieżowym Ośrodku Wychowawczym w Renicach. Wstępnie określono, 

że remont rozpocznie się w miesiącach wakacyjnych t. lipiec i sierpień. Zwrócił uwagę, że 

remont ten nie odbył się w tym czasie. Przekazał, że otrzymał zapewnienie, iż remont zostanie 

wykonany, jednak dziś już wiemy, ze nie zostanie on zrobiony do końca roku. Przekazał, że  

z informacji uzyskanych w Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego wynika, że 

dokumenty dotyczące zadania „utknęły” w Starostwie Powiatowym w Myśliborzu. Zwrócił 

uwagę na upływ czasu i brak organizacji pracy z tym związanej. Przekazał, że inwestycja 

powinna zostać zrealizowana, a dokumentacja przekazana przez Starostwo Powiatowe. 

Zapytał, kiedy dokumentacja zostanie przygotowana, aby można było przystąpić do remontu? 

Zwrócił uwagę na wykonywany remont ogrodzenia w Domu Wczasów Dziecięcych  

w Myśliborzu. Zapytał, kto kieruje inwestycją i z jakich środków jest realizowana?  

Poruszył temat działalności Ośrodek Środowiskowej Opieki Psychologicznej 

i Psychoterapeutycznej dla Dzieci i Młodzieży przy MOW w Renicach. Zwrócił uwagę, na 

stan zagrożenia epidemicznego i wprowadzenie stref czerwonych. Zapytał, czy nie należy 

rozważyć możliwość zawieszenia pracy ośrodka z uwagi na zagrożenie wynikające z tego, iż 

do ośrodka przyjeżdżają osoby z zewnątrz i stwarzają zagrożenie dla wychowanków ośrodka  

i osób tam pracujących. 

Zwrócił uwagę, że Dyrektor Instytutu rozmawia wyłącznie ze Starostą na temat kontynuacji 

współpracy. Z wcześniejszych informacji wynikało, że umowa będzie realizowana jedynie do 

miesiąca grudnia br. Natomiast na dzień dzisiejszy przekazywane  informacje wskazują, że 

współpraca ta będzie kontynuowana. Zapytał, czy były prowadzone rozmowy w tej sprawie? 

 

Wicestarosta – Alicja Prill  
Przedstawiła informacje na temat wniosku przesłanego do Ministerstwa Edukacji dotyczącego 

rezerwy subwencji ogólnej. Termin na złożenie wniosku o zwiększenie kwoty otrzymanych 

środków upłynął w dniu 15 października br. W tej chwili czekamy na przeliczenia 

dodatkowej subwencji. Podała wyjaśnienia dotyczące podejmowanych działań. 

Następnie odniosła się do kwestii remontu ogrodzenia w Domu Wczasów Dziecięcych  

w Myśliborzu. Inwestycja jest współfinansowana ze środków Domu Wczasów Dziecięcych 

oraz projektu Marszałkowskiego, który jest rozpisywany co rocznie na poprawę infrastruktury 

sportowej. Dodała, że projekt zakłada dofinansowanie w wysokości 50% wartości zadania, 

nie więcej niż 20 000,00 zł. Zwróciła uwagę, że decyzja dotycząca realizacji zadania była 

podjęta na podstawie analizy potrzeb jednostek oraz zaleceń Państwowego Inspektora 

Sanitarnego. 

Odniosła się do kwestii współpracy z Instytutem Zdrowia Psychicznego poinformowała, że  

w tym tygodniu nie odbyły się żadne spotkania. Dodała, że na nadchodzącym spotkaniu  

z Dyrektorem  które odbędzie się dnia 28 października 2020, będzie prowadzona dyskusja na 

temat prowadzenia i funkcjonowania Instytutu. 

Jeżeli chodzi o czerwoną strefę będziemy musieli wprowadzić pewne obostrzenia. Instytut 

będzie musiał dostosować się do wprowadzonych restrykcji lub przejść na tryb pracy zdalnej. 

Odniosła się do kwestii współpracy pomiędzy Instytutem. Zwróciła uwagę, że rozmowy będą 

prowadzone przy udziale Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego w Renicach.  
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Przekazała, że jeżeli chodzi o remont łazienek w Młodzieżowym Ośrodku Wychowawczym 

w Renicach to dokumentacja wymaga uzgodnień z Wojewódzkim Konserwatorem Zabytków 

w Szczecinie. Przekazała, że na pewno inwestycja zostanie wykonana. Poprosiła  

o wyrozumiałość, gdyż z uwagi na kwarantannę pracowników niektóre ze spraw uległy 

spowolnieniu.  

Przedstawiła korektę jednej ze stron Nr 32 Informacji o stanie realizacji zadań oświatowych 

na terenie Powiatu Myśliborskiego w roku szkolnym 2019/2020.   

Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski 

Zwrócił uwagę, że kuratoria maja obowiązek monitorowania formy nauczania w szkołach. 

Zapytał, czy Starostwo Powiatowe otrzymuje informacje w jakim trybie dana szkoła podjęła 

nauczanie?  

 

Wicestarosta - Alicja Prill  
Odpowiedziała, że od poniedziałku zostało wprowadzone nauczanie hybrydowe. Dyrektorzy 

szkół decydują o trybie nauczania wprowadzonego w jednostce.  Nadmieniła, że każdy 

Dyrektor szkoły przedstawił swoje stanowisko w sprawie trybu i formy nauczania w czasie 

trwania pandemii. Na bieżąco są przekazywane informacje w tej sprawie. Dodała, że 

dodatkowo każda placówka przesyła informację na temat ilości uczniów, nauczycieli oraz 

pracowników szkoły znajdujących się na kwarantannie lub izolacji. 

Odniosła się do informacji na temat sytuacji w placówkach. 

Ponownie odniosła się do sprawy związanej z remontem łazienki w Młodzieżowym Ośrodku 

Wychowawczym w Renicach. Dokumentacja znajduje się w Starostwie Powiatowym  

w Pyrzycach, gdzie czekamy na wydanie pozwolenia na budowę. Czas określony na 

dostarczenie pozwolenia szacowany jest na około 14 dni. Następnie Centrum Usług 

Wspólnych  przystąpi do wyłonienia wykonawcy.  

Poruszyła sprawę przetargu na adaptację pomieszczeń dla Powiatowego Zespołu ds. 

Orzekania o Niepełnosprawności w budynku przy ul. Północnej 15 w Myśliborzu. 

Wykonawca z uwagi na epidemię COVID-19 odmówił podpisania umowy.  

Zadeklarowała, że sprawa remontu łazienki jest pilotowana i inwestycja zostanie wykonana 

po uzyskaniu niezbędnego pozwolenia i wyłonienia wykonawcy 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

3.3 Informacja na temat dróg powiatowych  

 

Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski 
Zapytał, czy są pytania bądź uwagi? 
 

Członek Komisji - Mirosław Piwowarczyk  
Poruszył temat wycinki drzewna znajdującego się przy drodze powiatowej w kierunku m. 

Renice. Zapytał, kiedy zostanie zrealizowany plan wycinki przedmiotowego drzewa? 

Poinformował, że w miesiącu czerwcu złożył interpelację, w której poruszył temat 

zabezpieczenia drogi w m. Dzieżgów. Zwrócił uwagę, że na Powiatowej Radzie 

Bezpieczeństwa Ruchu Drogowego zapadła decyzja o postawieniu na tej drodze znaków 

ograniczenia prędkości. Zwrócił uwagę, że od tej decyzji minęło kilka miesięcy, natomiast 

znaki nie zostały postawione. 

 

Naczelnik Wydziału Dróg  - Magdalena Jodko 

Odpowiedziała, że jeżeli chodzi o wycinkę drzew to jest ona wykonywana sukcesywnie. 

Zadeklarowała, że do końca miesiąca listopada drzewo to zostanie usunięte. Poinformowała, 
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że nie zna tematu związanego z postawieniem znaków ograniczenia prędkości  

w m. Dzieżgów, gdyż sprawa była prowadzona przez poprzedniego Naczelnika Wydziału. 

 

Członek Komisji - Mirosław Piwowarczyk  

Poprosił o zajęcie się przedmiotową sprawą.  

Radny Rady Powiatu w Myśliborzu - Wojciech Ciechanowicz 

Zapytał, z jakiej przyczyny remont drogi na odcinku Kaleńsko w gminie Boleszkowice został 

przełożony w budżecie na rok 2021? Zapytał, dlaczego ten odcinek drogi nie został 

wyremontowany? 

 

Naczelnik Wydziału Dróg - Magdalena Jodko 
Odpowiedziała, że dofinansowanie w kwocie 100 000,00 zł zostało przeznaczone na 

wykonanie dokumentacji dla tej inwestycji. Dodała, że wykonanie  dokumentacji nie jest 

możliwe do zrealizowania w tym roku, ponieważ  jest to droga powyżej długości 1 km.  

Nadmieniła, że w takich przypadkach są stosowane dodatkowe obostrzenia w postaci 

prognozy środowiskowej i uzyskania decyzji o środowiskowych uwarunkowaniach. Żaden  

z wykonawców nie zgodzi się na wykonanie dokumentacji w tak krótkim czasie. Dlatego też 

zadanie zostało przesunięte do realizacji na 2021 rok.  

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono.  

 

3.4 Informacja na temat złożonych oświadczeń majątkowych. 
 

Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski 
Zapytał, czy są pytania bądź uwagi? 

 

Dominika Bułgajewska – Inspektor w Biurze Obsługi Rady i Zarządu 

Poinformowała, że Urząd Skarbowy w Myśliborzu zadeklarował, iż do sesji Rady Powiatu 

zostaną przekazane wyniki weryfikacji złożonych oświadczeń majątkowych radnych Rady 

Powiatu w Myśliborzu. Tak jak co roku zostaną one przesłane radnym, których będą 

dotyczyć. 

 

Więcej uwag nie zgłoszono. 

 

Ad. 4 

Analiza i zaopiniowanie projektów uchwał przygotowanych na sesję Rady Powiatu. 

 

4.1 zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2020-

2033. 

 

Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski 

Zapytał, czy są pytania bądź uwagi? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

 

Wobec powyższego Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za pozytywną opinią do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej na lata 2020-2033 

głosowało 4 Członków Komisji, 0 – przeciw , nikt nie wstrzymał się od głosu  
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4.2 w sprawie zmiany budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2020 rok. 

 

Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski 

Zapytał, czy są pytania bądź uwagi. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Wobec powyższego Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za pozytywną opinią do projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Powiatu 

Myśliborskiego na 2020 rok 

głosowało 4 Członków Komisji, 0 – przeciw , nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

4.3  w sprawie przyjęcia „Programu współpracy Powiatu Myśliborskiego  

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na 2021 rok”. 

 

Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski 

Zapytał, czy są pytania bądź uwagi? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Wobec powyższego Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za pozytywną opinią do projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Programu współpracy 

Powiatu Myśliborskiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego na 2021 rok” 

głosowało 4 Członków Komisji, 0 – przeciw , nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

4.4   w sprawie ustalenia opłat za usunięcie i przechowywanie statków lub innych 

obiektów pływających z obszarów wodnych położonych na terenie Powiatu 

Myśliborskiego na rok 2021r.  

 

Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski 

Zapytał, czy są pytania bądź uwagi? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Wobec powyższego Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za pozytywną opinią do projektu uchwały w sprawie ustalenia opłat za usunięcie  

i przechowywanie statków lub innych obiektów pływających z obszarów wodnych 

położonych na terenie Powiatu Myśliborskiego na rok 2021r. 

głosowało 4 Członków Komisji, 0 – przeciw , nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

4.5  w sprawie wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie pojazdu usuniętego  

z drogi oraz wysokości kosztów powstałych w razie odstąpienia od usunięcia pojazdu na 

rok 2021.  

 

Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski 

Zapytał, czy są pytania bądź uwagi?  
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Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Wobec powyższego Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za pozytywną opinią do projektu uchwały w sprawie wysokości opłat za usunięcie  

i przechowywanie pojazdu usuniętego z drogi oraz wysokości kosztów powstałych w razie 

odstąpienia od usunięcia pojazdu na rok 2021 

głosowało 4 Członków Komisji, 0 – przeciw , nikt nie wstrzymał się od głosu 

4.6   w sprawie powołania członka Komisji Oświaty, Bezpieczeństwa Publicznego, 

Drogownictwa, Zdrowia i Spraw Społecznych. 

 

Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski 

Zapytał, czy są pytania bądź uwagi?  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Wobec powyższego Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za pozytywną opinią do projektu uchwały w sprawie powołania członka Komisji Oświaty, 

Bezpieczeństwa Publicznego, Drogownictwa, Zdrowia i Spraw Społecznych 

głosowało 4 Członków Komisji, 0 – przeciw , nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

4.7  Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia Statutu Powiatu Myśliborskiego 

 

Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski 

Zapytał, czy są pytania bądź uwagi?  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Wobec powyższego Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za pozytywną opinią do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

Statutu Powiatu Myśliborskiego 

 głosowało 4 Członków Komisji,  przeciw  - 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 5 

Sprawy różne:  

 

Członek Komisji  - Tomasz Jarema 

Poprosił o szczegółowe dane dotyczące wydatków Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego związanych z obsługą placówek oświatowych. Zwrócił uwagę, na 

niepokojące wysokości wydatków na Poradnie w stosunku do wydatków ponoszonych na 

szkoły. 

 

Wicestarosta - Alicja Prill 

Odpowiedziała, że Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego zostało stworzone po 

to, aby min. zminimalizować wydatki związane z prowadzeniem spraw finansowo-

księgowych oraz aby prowadzić grupowe zamówienia.  

Poinformowała, że Dyrektor CUW przedstawi radnemu informację na temat metodologii 

przypisywania wydatków z podziałem na poszczególne jednostki. 
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Starosta Myśliborski – Andrzej Potyra 

Zwrócił uwagę na plany Gminy Dębno związane z uruchomieniem Centrum Usług 

Wspólnych. 
 

Członek Komisji  - Tomasz Jarema 

Poinformował, że projekt uchwały został wycofany z porządku obrad sesji Rady Miejskiej. 

 

Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski 

Odniósł się do kwestii funkcjonowania księgowości w jednostkach oświatowych. Zwrócił 

uwagę, że ta forma jest korzystna z uwagi na oszczędności z tym związane. 

 

Wicestarosta - Alicja Prill 

Zwróciła uwagę na pozostałe elementy jakimi zajmuje się Centrum Usług Wspólnych, 

przerzucenie zadań z powrotem do jednostek wiązać się będzie z wygenerowaniem bardzo 

wysokich kosztów. Poruszyła sprawę przeprowadzonej kontroli w Centrum Usług 

Wspólnych.  

 

Starosta Myśliborski – Andrzej Potyra 

Odniósł się do zadań wykonywanych przez Centrum Usług Wspólnych i wyników 

przeprowadzonej kontroli. 
 

Wicestarosta - Alicja Prill 

Zwróciła uwagę nadziałania związane z przywróceniem Wydziału Inwestycji, Planowania  

i Zamówień Publicznych do CUW. Dzięki temu zmniejszono wydatki związane  

z zatrudnieniem pracowników zajmujących się określonymi zadaniami.  

 

Starosta Myśliborski – Andrzej Potyra 

Zwrócił uwagę na coraz lepsze relacje Centrum Usług Wspólnych z jednostkami oraz  

poprawę funkcjonowania jednostki. 

 

Wicestarosta - Alicja Prill 

Odniosła się do działalności ekipy remontowej, która wykonuje wiele zadań w jednostkach 

organizacyjnych sposobem gospodarczym, co wiąże się z dużymi oszczędnościami 

związanymi z  wykonywaniem prac remontowych.  
 

Więcej spraw różnych nie zgłoszono. 

 

Ad. 6 

Zakończenie posiedzenia.  

 

Po wyczerpaniu porządku obrad posiedzenie Komisji zakończono o godz. 13:55. 
 

Protokołowała:  

Dominika Bułgajewska 


